
Følgegruppemøde den 27. august kl 16 – 1730 

Vi mødtes ved Jagtforeningens parkeringsplads og gik en tur langs den sti, der er var ved blive anlagt mod 
syd. Der er en meget flot strækning med store træer ud mod Landkanalen 

Nedenfor er et ganske kort referat af de væsentligste informationer/drøftelser 

Anlægsarbejdet generelt 
Arkil vores entreprenør har meget travlt med anlægsarbejde forskellige steder i området og der er generelt 
stor tilfredshed med deres arbejde. Der har været ferielukket i et par uger sidst i juli, men ellers har 
arbejdet kørt tilfredsstillende også rent vejrmæssigt, idet der kun har været få dage med vejrlig (regnvejr). 

Stier 
Der er gang i anlæg af stier rundt langs kanten af området. Stierne anlægges sådan som det tidligere har 
været vist for følgegruppen med et smallere ridetrace (ca. 75 cm) et bredere cykel/gangtrace (ca 250 cm ) 
og her imellem en midterrabat med et tyndt lag jord (og som med tiden vil blive bevokset med græs og 
urter) til at adskille de to traceer.   

Diger 
Arbejdet pågår og entreprenøren arbejder sig fremad fra syd og langs Landkanalen. Det sker med stor 
forsigtighed, og tilgangen arbejdet justeres noget undervejs således at det sker så optimalt som muligt. Der 
er udlagt et mindre antal fliser på siderne af diget, og her måles højden på digerne. Sætningerne følges nøje 
og digerne har sat sig noget. Det har hele tiden været en forventning om at de nok vil sætte sig, og det sker 
i sær på en strækning på ca. 75 m. 

Friluftsfaciliteter 
Naturstyrelsen er gået i gang med at prøve at skaffe nogle midler til friluftsfaciliteter. Det sker til nogle af 
de tiltag der blev drøftet på sidste følgegruppemøde. Der følges op på dette ved de kommende møder. 


